

ការចុះឈ្មោះនៅ ថ្ងៃ បោះឆ្នោត



ដើម្បីចុះឈ្មោះនៅកន្លែងបោះឆ្នោតរបស់អ្នកនៅថ្ងៃបោះឆ្នោត សូមនាំយក
ទៅជាមួយនូវឯកសារ ភ័ស្តុតាងអំពីទីកន្លែងស្នាក់នៅដូចមានបង្ហាញជូន
ខាងក្រោម។

- ① ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណដែលមានឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានបច្ចុប្បន្ន
 - ប័ណ្ណបរិកបរ Minnesota ដដែលមានសុពលភាព លិខិតអនុញ្ញាតរៀនបរិកបរ ឬ
អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ ឬបង្កាន់ដៃសម្រាប់ឯកសារណាមួយខាងលើ
 - អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណសម្រាប់កុលសម្បជំនួយដែលមានឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន រូបថត និង
ហត្ថលេខា
- ② ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណមានបិទប្របូរណ៍របស់អ្នកដែលមានឈ្មោះ និង
អាសយដ្ឋានបច្ចុប្បន្នរបស់អ្នក
- ③ អ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះដែលអាចបញ្ជាក់អាសយដ្ឋានរបស់អ្នក
អ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះពីតំបន់បោះឆ្នោតរបស់អ្នកអាចទៅកន្លែងដៃ

ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណមានបិទប្របូរណ៍របស់អ្នកអនុញ្ញាត ឯកសារដែលត្រូវបានអនុញ្ញាត

សូមផ្តល់សំបុត្រ អាចផ្តល់សុពលភាព

សូមផ្តល់សំបុត្រ អាចបង្ហាញទៅលើឧបករណ៍
អន្តរកម្ម

ប័ណ្ណបរិកបរ ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណរបស់រដ្ឋ
ឬលិខិតអនុញ្ញាតរៀនបរិកបរដែលចេញដោយរដ្ឋណាមួយ

វិគ្គយបករណ៍ ឬហោប៉ៅចាប់ផ្តើមរវាងពេលកំណត់
ឬនៅកន្លែងរយៈពេល 30 ថ្ងៃនៃការបោះឆ្នោតសម្រាប់៖

លិខិតឆ្លងដែនអាយតិក

* ទូរស័ព្ទ ទូរស័ព្ទ ឬអ៊ីនធឺណិត

អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណយោធា ឬយោធាចូលទៅកាន់ អាយតិក

* កាតសំណល់ដៃ ឬត្រួតពិនិត្យ អត្តសញ្ញាណ ឬទឹក

អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណសម្រាប់កុលសម្បជំនួយដែលមានឈ្មោះ
ហត្ថលេខា និងរូបថត

* សវនករ ឬប័ណ្ណសម្រាប់

* ការផ្តល់ជូន ឬបញ្ជាក់

ប័ណ្ណសម្រាប់សិស្សវិទ្យាល័យ សាលា
ឬសាលាបច្ចុប្បន្ន Minnesota

កិច្ចសន្យាផ្តល់ ឬកិច្ចព្រមព្រៀងផ្តល់ជូនដែលមានសុពលភាព
រហូតដល់ថ្ងៃបោះឆ្នោត

ប័ណ្ណសម្រាប់សិស្សវិទ្យាល័យ Minnesota

ហោប៉ៅត្រួតពិនិត្យសម្រាប់ប្របូរណ៍

ការិយាល័យលេខាធិការរដ្ឋ Minnesota
mnvotes.gov • 1-877-600-VOTE

ការចុះឈ្មោះនៅ ថ្នាក់ បោះឆ្នោត



បោះឆ្នោតជាមួយអ្នកដទៃម្នាក់ៗ ឬក៏ចុះហត្ថលេខាលើកាត់អ្វីដែលអ្នកយល់ឃើញថាអ្នកគួរតែជ្រើសរើស។ អ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះ មុនគ្រប់គ្រងសកម្មភាពសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតរហូតដល់ទៅប្រាំបីនាក់។

④ បំណុលសម្រាប់និស្សិតដែលមានបញ្ញត្តិកម្មវិធីលំនៅដ្ឋាន ឬសាលា និងសកលវិទ្យាល័យធួន្តរ័ត្នបោះឆ្នោតនូវបញ្ញត្តិកម្មវិធីលំនៅដ្ឋាននិស្សិត។ ប្រសិនបើអ្នកមានឈ្មោះនោះនៅក្នុងបញ្ញត្តិ សូមបង្ហាញបំណុលសម្រាប់និស្សិតរបស់អ្នក ដើម្បីបំពេញការចុះឈ្មោះរបស់អ្នក។

⑤ ការចុះឈ្មោះមានសុពលភាពនៅក្នុងតំបន់បោះឆ្នោត ប្រសិនបើអ្នកមានចុះឈ្មោះនៅក្នុងតំបន់បោះឆ្នោត ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកប្តូរឈ្មោះ ឬផ្តល់ទីលំនៅនៅក្នុងតំបន់បោះឆ្នោតផ្សេងទៀត អ្នកគួរតែប្រាប់ចៅក្រមបោះឆ្នោតអំពីឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានមុនរបស់ អ្នកបំណុលនោះ។

⑥ លិខិតជូនដំណឹងអំពីការចុះឈ្មោះយឺតយ៉ាវ ប្រសិនបើអ្នកមានចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតនៅក្នុងរយៈពេល 20 ថ្ងៃមុនថ្ងៃបោះឆ្នោត អ្នកអាចទទួលបានលិខិតជូនដំណឹងអំពីការចុះឈ្មោះយឺតយ៉ាវនៅក្នុងសំបុត្រ។ សូមនាំយកលិខិតនោះមកជាមួយអ្នក និងប្រព្រឹត្តិការណ៍សំអាងអំពីទីលំនៅរបស់អ្នកដើម្បីចុះឈ្មោះ។

⑦ បុគ្គលិកនៃការសុំឆ្នោត ប្រសិនបើអ្នករស់នៅក្នុងអគារសុំឆ្នោត នោះបុគ្គលិកអាចទៅក្នុងបោះឆ្នោតជាមួយអ្នកដទៃម្នាក់ៗ អ្នកដទៃម្នាក់ៗ ឬក៏ចុះហត្ថលេខាលើកាត់អ្វីដែលអ្នកយល់ឃើញថាអ្នកគួរតែជ្រើសរើស។ បុគ្គលិកនៃការសុំឆ្នោតមុន អាចផ្តល់សកម្មភាពសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតពេញសិទ្ធិទាំងអស់ដល់រស់នៅក្នុងអគារសុំឆ្នោត។